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Abstract (en)
[origin: US4838846A] In the production of cigarette packs, especially soft-cup packs 11, folding tabs have to be provided with glue marks 15. To
make accurate glue marks 15 even on packaging machines operating at a high working speed, a glue unit 16 is arranged on the periphery of the
folding turret 35 in such a way that glue faces 32 of the glue-coating member 21 having glue wings 22, 23 come up against a side-wall tab 13 to be
provided with glue marks 15, this at the same time being deformed elastically. As result of the relative movement, the glue wing 22, 23 is rolled on
the side-wall tab 13 by means of the glue face 32, thus producing an accurate glue pattern.

Abstract (de)
Bei der Herstellung von Zigaretten-Packungen, insbesondere Weichbecher-Packungen 11, sind Faltlappen mit Leimmarken 15 zu versehen. Um
auch bei Verpackungsmaschinen mit hoher Arbeitsgeschwindigkeit exakte Leimmarken 15 herzustellen, ist ein Leimaggregat 16 so am Umfang des
Faltrevolvers 35 angeordnet, daß ein Leimflügel 22, 23 aufweisendes Leimauftragsorgan 21 mit Leimflächen 32 an einem mit Leimmarken 15 zu
versehenen Seitenwandlappen 13 unter elastischer Verformung desselben Anlage erhält. Der Leimflügel 22, 23 wird mit der Leimfläche 32 infolge
der Relativbewegung auf dem Seitenwandlappen 13 abgewälzt, wodurch ein präzises Leimbild erzeugt wird.
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